
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

          

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 13/12/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 

  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
 
ΘΕΜΑ:  «Bελτίωση της διαδημοτικής οδού “Νέας Κορώνης - Χωματερού – 

Φοινικούντας»  
 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 
Σε μια εποχή σύγχρονων και ασφαλών οδικών αξόνων, η Μεσσηνία, διαθέτει ακόμη 
δρόμους επικίνδυνους. Ένας τέτοιος δρόμος είναι η διαδημοτική οδός «Νέας 
Κορώνης - Χωματερού – Φοινικούντας», σύμφωνα με καταγγελίες πολλών ντόπιων  
οδηγών. Στην ανωτέρα οδό, όπως μας αναφέρουν οι εν λόγω, έχει να γίνει η όποια 
παρέμβαση, βελτίωση του ασφαλοτάπητα ή τεχνικά έργα, εδώ και πάρα πολλά 
χρόνια. Ο συγκεκριμένος δρόμος είναι διαδημοτικός και διευκολύνει πολύ την 
πρόσβαση από την Καλαμάτα στην Φοινικούντα, αλλά και την κυκλοφορία στα 
ορεινά χωριά του Δήμου Πύλου – Νέστορος. Επιπλέον, είναι ο δρόμος χάρη στον 
οποίο έχουν πρόσβαση οι επισκέπτες στο σημαντικό αρχαιολογικό και εκκλησιαστικό 
μνημείο των Αγίων Θεοδώρων και της Παναγίας της Γριβιτσανής, στην περιοχή. Ως 
εκ τούτου, επιβάλλεται να προκύψει άμεσα μελέτη και χρηματοδότηση για τα έργα 
βελτίωσης της συγκεκριμένης οδού. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

Προτίθεσθε να προβείτε στην προκήρυξη και χρηματοδότηση μελέτης για έργα  
βελτίωσης της διαδημοτικής οδού «Νέας Κορώνης - Χωματερού – Φοινικούντας», 
λαμβάνοντας υπόψη τις ανωτέρω καταγγελίες συμπολιτών μας, ο οποίοι καθημερινά 
ταλαιπωρούνται για τις μετακινήσεις τους στην άνω περιοχή; 
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 

 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

https://www.notospress.gr/article.php?id=56329  
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